

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 16th January 2019

Notice No.29
Ordering School Photos

A hardcopy of order form for the photos taken on Photo Day this year was given to your child today. Kindly fill out the form if you are interested, and return it to the class teacher by 30th January 2019 (Wednesday).

Here are some gentle reminders:

1. Please visit the website <http://www.growupphoto.com/photo> to view the photo samples.
Folder selection: SSC Password: group18
2. Please make the cheque payable to “**Grow Up Photo**”. To ensure proper credits, please write student’s full name, class, and your phone number on the back of the cheque.
3. Please mail the order form and the cheque straightly to “*Room 508, Westin Centre, 26 Hung To Road, Kwun Tong, Hong Kong*” after the deadline on 30th January 2019. Later order will incur a \$50 surcharge..
4. Should you have any further concern, please call Mr Man Tin on 2813 8410.

通告第二十九號
訂購拍照日相片

如欲訂購本年度拍照日之相片，請填妥今天派發予 貴子弟之訂購表，並於一月三十日（星期三）或之前交回班主任老師。

請留意以下各項：

1. 請到網頁 <http://www.growupphoto.com/photo> 瀏覽相片樣版；
資料夾：SSC 密碼：group18
2. 請以支票（抬頭“**Grow Up Photo**”）繳費（支票背面請寫上學生姓名、班別及家長聯絡號碼）
3. 於一月三十日繳交表格限期後，家長可直接把訂購表格及支票郵寄至「香港觀塘鴻圖道26號威登中心508室」，惟將需額外繳付\$50費用；
4. 如有查詢，請致電 2813 8410 與田澤民主任聯絡。

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一九年一月十六日